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    學年度 第   學期 網路選課加退選處理表
Online Course Add and Drop Application Form
申請日期（Date）：　年　月　日
	系所
Department
	
	年級
Grade
	
	
	

	學號
Student ID
	
	姓名
Name
	
	手機
Cell phone
	

	申請原因Application reason：


	加選課程 Add courses：

	當期課號
Course no.
	課程名稱
Course name
	選別
Type
	(任課教師同意
Instructor’s Signature

	
	
	
	

	
	
	
	

	退選課程 Drop courses：

	當期課號
Course no.
	課程名稱
Course name
	選別
Type
	(會簽任課教師
Instructor’s Signature

	
	
	
	

	
	
	
	

	(欲加退選課程所屬開課系所助理收件處理：
To the department assistant of the course：


注意事項Notice：
1. 特殊情形為：必修課程退選、人數已滿課程加選、特殊限制的課程以至於您無法於網路加退選，若任課老師仍同意您加退選，請填此表單。
This form is for the students who are unable to add or drop courses on internet under special circumstances during internet registration period. Course registration processes are completely networked. If there’s a course not available for internet access, please fill in this form to apply for add and drop.
2. 申請之順序依((之標示順序辦理。
The order of application should follow the numbers in the noted (,( at the columns.
3. 請系所助理務必於加退選截止日前上網處理，如無法處理，請洽詢或逕送課務組處理。
The assistant of the department has to add courses for students before the deadline of add or drop. If not, please consult or send this form to Curriculum Division.
4. 繳單後，請同學務必再上網確認課程，自己欲修習的所有課程皆要與網路上功課表一致
(最後的選課情形以網路為主）。
Students are required to check the registration results on the school website。


















